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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen jövőt szán a minisztérium a kistelepülések gyógyszertárainak?"
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Horváth
Ágnes Miniszter Asszonyhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Asszony!

A kistelepülések lakói számára az elmúlt egy év nem sok örömet tartogatott .

Iskoláik, óvodáik, munkahelyeik, közútjaik után most a falvak, községek

gyógyszerellátását is veszély fenyegeti, hiszen az OEP egyre inkább kivonul a

finanszírozásból . A tavalyi év hasonló időszakához képest csökkent a

készítmények ára, így az árrés is . A kevesebb bevételből viszont magasabb

költségeket kell kifizetnie a fenntartónak . A kistelepülések lakosságának kor és

foglalkozás szerinti összetétele különösen fontossá teszi a helyi kis

gyógyszertárakat. A fiatalok kényszerű elvándorlása nyomán elöregedő falvak

idős lakói általában nem tudnak eljutni a városok nagyobb gyógyszertáraiba . A

tervezett mobil gyógyszertárak ugyanakkor nem kínálnak kielégítő megoldást,

hiszen a kistelepüléseken is időkorlát nélküli gyógyszerhozzáférést kellene
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biztosítani a helyieknek. Ugyancsak nehézkessé tenné az ellátást, hogy a

mozgópatikák az orvosi rendelési időben várnák a betegeket, így a falusiak

számára elveszne a helyi gyógyszertári ügyelet lehetősége is .

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Készült-e hatástanulmány a magyar gyógyszerpiac változásinak a kis

gyógyszertárakat érintő hatásairól?

• Egyeztettek-e a kistelepülések gyógyszerellátásával illetve a mobil

gyógyszertárak kérdésével kapcsolatban a Magyar Gyógyszerészeti

Kamarával?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . augusztus 15 .

Erdős Norbert
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